
 

 

  
Nieuwerkerk, 22 november 2018 
Onderwerp: provinciaal verbod ontgassen 
  
Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het college van Gedeputeerde Staten door 

Gerwi Temmink van de fractie GroenLinks 

 

Toelichting 

De afgelopen jaren heeft de fractie van GroenLinks regelmatig aandacht gevraagd voor het varend 

ontgassen in Zeeland, resulterend in een breed aangenomen motie die uiteindelijk het varend 

ontgassen per 1 juli 2018 verbood op de Zeeuwse wateren. Dit is onlangs nog vastgelegd in het 

milieuprogramma Zeeland 2018-2022 en de milieuverordening (zie blz. 12 van de link). Met de 

toezegging van GS dat zij zou aandringen op een landelijk verbod - dat dan dit provinciale verbod zou 

vervangen – (b)leek alles voor iedereen duidelijk.  

De fractie van GroenLinks is nu echter zeer verbaasd over het antwoord van de minister van 

Infrastructuur en Waterstaat op vragen van 50Plus uit de PS Gelderland zoals dat te lezen valt in De 

Gelderlander van maandag jl.: het provinciale verbod zou niet geldig zijn.. In elk geval niet op de 

Gelderse rivieren. Volgens de hier genoemde provincie zouden die verboden wel rechtsgeldig zijn. 

Op zich zal de rechter (daar) uitkomst moeten bieden. In provincies die te maken hebben met 

(verboden op) varend ontgassen roept dit bij meerdere fracties vragen op. Het zal niemand verbazen 

dat de fractie van GroenLinks in elk geval n.a.v. dit bericht een aantal vragen heeft:    

 

1) Kent GS het bericht dat de minister provinciale verboden op varend ontgassen van benzeen niet 

rechtsgeldig acht? 

 

2) Groenlinks gaat er vanuit de het besluit rechtsgeldig is. Deelt GS, ondanks opmerkingen van de 

minister, die mening? 

 

3) Op welk juridisch kader is het provinciaal ontgasverbod gestoeld? 

 

4) Hoe is handhaving in onze provincie geregeld? 

 

5) Hoeveel processen verbaal zijn er opgemaakt sinds de instelling van het provinciaal verbod in 

Zeeland? 

 

6) In hoeverre zijn er inmiddels binnen de provincie (plannen) om veilig aan wal/gecontroleerd te 

ontgassen? En hoe vaak wordt daar gebruik van gemaakt? 

 

7) Kan GS aangeven wanneer en hoe zij bij de minister heeft aangedrongen op een snel nationaal 

verbod, uiterlijk per 1 januari 2020, op het varend ontgassen van benzeen en benzeenhoudende 

stoffen? Is GS bereid dit op korte termijn (nogmaals) indringend te doen? Zo nee, waarom niet? 

https://zeeland.groenlinks.nl/search/node/ontgassen
https://www.zeeland.nl/file/5304/download?token=-JeymRQaDmuJTjFoxRYLD6pvDGiZmFNC-ObY9Uz66Ws
https://www.gelderlander.nl/nijmegen/minister-gelders-ontgasverbod-niet-rechtsgeldig~a20bc083/
https://www.gelderlander.nl/nijmegen/minister-gelders-ontgasverbod-niet-rechtsgeldig~a20bc083/
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